
 

 

 

 

Datum:    2 februari 2022 

Betreft:   Terugkoppeling informatiebijeenkomst Boomgaard 

 

 

Beste deelnemer aan de informatiebijeenkomst, 

 

Fijn dat wij u zaterdag 22 januari jl. mochten verwelkomen tijdens de informatiebijeenkomst.  

 

Participatie met de omgeving  

Er leeft de angst dat de plannen reeds in beton gegoten zijn. Dit is zeker niet het geval. Daarom 

konden we zaterdag ook geen bouwtekeningen laten zien. Wat voor velen een teleurstelling was 

omdat ze graag concreet geïnformeerd wensten te worden. Bij burgerparticipatie gaat het om het 

betrekken van en de betrokkenheid van burgers bij overheidsbeleid. Vroegtijdig samenwerken 

vergroot namelijk de kwaliteit van oplossingen en zorgt ervoor dat verschillende perspectieven, 

kennis en creativiteit direct op tafel komen. De informatiebijeenkomst zaterdag 22 januari was een 

eerste initiatief en kennismaking om invulling te geven aan participatie met de omgeving.  

 

Grote betrokkenheid  

Dat 57% van de aanwezigen de vragenlijst heeft ingevuld geeft blijk van een grote betrokkenheid bij 

de ontwikkeling van de Boomgaard. De feedback die we van velen van u mochten ontvangen geeft 

duidelijk aan waar de zorg- en aandachtspunten liggen. Dat maakt dat we als ontwerpteam 

(Mastade - NB Architecten - Buro Lubbers) samen met de gemeente Best graag met u de dialoog die 

zijn gestart willen voortzetten over visie, concept en ambitie met betrekking tot de nieuwbouwwijk 

de Boomgaard. Velen van u hebben deze wens ook aan ons kenbaar gemaakt.  

 

Follow up 

Gezien de behoefte aan transparantie gaan we als follow up drie parallelle trajecten inrichten, te 

weten: 

1) We gaan een klankbordtafel belanghebbenden initiëren. 

2) In Q 2 volgt een volgende collectieve informatiebijeenkomst om concept stedenbouwkundig plan 

te bespreken. 

3) Mochten er bewoners zijn die individueel behoefte hebben aan een gesprek met Mastade, dan 

staan we daar uiteraard voor open. 

 

Samenvatting feedback 

In bijgaande memo treft u een samenvatting aan van de feedback, die wij van u hebben ontvangen. 

Zoals beloofd treft u tevens als bijlage de informatieborden aan, die we tijdens de presentatie in de 

kelder van Hotel Best zaterdag met u hebben gedeeld.  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Wij hopen samen met u - juist in het kader van burgerparticipatie - de dialoog te kunnen 

voortzetten.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Mastade Real Estate  

Jeroen van Daal 

 


